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Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikorra lesz újra élelmiszerbiztonság?" címmel a Házszabály 91 .E-a alapján
kérdést kívánok benyújtani

Dr. Németh Imre
földművelésügyi és vidékfejlesztési

miniszterhez .

Tisztelt Miniszter úr!

A paprikabotrány okán a minisztériumtól elcsatolták az Élelmiszerbiztonsági
Hivatalt. A minisztériumban - információim szerint - jelentősen átalakítják az
élelmiszerek hatósági felügyeleti rendszerét . Az élelmiszertermelő üzemek
minőségbiztosítási munkáját és az eljáró hatóság tevékenységét és kapcsolatát sok
helyen a zavartság és a részleges bénultság jellemzi, ami igen kedvezőtlenül hathat
a fogyasztók által igényelt élelmiszerbiztonságra .

Mikorra alakul ki újra az élelmiszerbiztonság és a hatékony hatósági
ellenőrző tevékenység?

Kékkői Zoltán
országgyűlési képviselő
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